



School Psychologist

Marina Stavrou



Dear school community,

My name is Marina Stavrou, I am happy to join the European School of Karlsruhe as the new school psychologist, and I look forward to working with all of you this upcoming school year. To start with, I would like to give you an introduction of my own academic and professional background. I, myself, was a student at the European School of Munich, from which I first became familiar with the ES core values and ethos. I continued my secondary school career at the American School of Athens, Greece, my home country. Once I graduated and received my International Baccalaureate, I moved to the United Kingdom for my higher education studies. There, I completed my Bachelor's degree in Applied Psychology (University of Brighton), as well as my Master's degree in Health Psychology (University of Southampton). I have since completed a number of internships, research trials, and seminars related to my field.

Today, I get the chance to return to the European School as part of the faculty/administration team. I am eager to get to work so please do not hesitate to contact me, visit my office (C114), or stop me down the corridor for whatever you may need. I wish all a good school year!

With warm regards,



Schulpsychologin Marina Stavrou



Liebe Schulgemeinschaft,

Mein Name ist Marina Stavrou, ich freue mich, der Europäischen Schule Karlsruhe als neue Schulpsychologin beizutreten und freue mich darauf, im kommenden Schuljahr mit Ihnen allen zusammenzuarbeiten. Zunächst möchte ich Ihnen meinen eigenen akademischen und beruflichen Hintergrund vorstellen. Ich selbst war Schülerin an der Europäischen Schule München, wo ich zum ersten Mal mit den Grundwerten und dem Ethos der ES vertraut wurde. Meine Sekundarschullaufbahn setzte ich an der American School of Athens in meinem Heimatland Griechenland fort. Nach meinem Abschluss und Erhalt meines International Baccalaureate zog ich für mein Hochschulstudium ins Vereinigte Königreich. Dort schloss ich meinen Bachelor in Angewandter Psychologie (Universität Brighton) sowie meinen Master in Gesundheitspsychologie (Universität Southampton) ab. Seitdem habe ich eine Reihe von Praktika, Forschungsstudien und Seminaren in meinem Fachgebiet absolviert.

Heute habe ich die Chance, als Teil des Lehr-/Verwaltungsteams an die Europäische Schule zurückzukehren. Ich kann es kaum erwarten, mit der Arbeit zu beginnen. Zögern Sie also nicht, mich zu kontaktieren, mein Büro (C114) zu besuchen oder mich auf dem Flur anzuhalten, wenn Sie etwas brauchen. Ich wünsche allen ein gutes Schuljahr!

Mit Freundlichen Grüßen,





Psychologue Scolaire

Marina Stavrou



Chère communauté scolaire,

Je m'appelle Marina Stavrou, je suis heureuse de rejoindre l'École européenne de Karlsruhe en tant que nouvelle psychologue scolaire et j'ai hâte de travailler avec vous tous au cours de la prochaine année scolaire. Pour commencer, je voudrais vous présenter mon propre parcours académique et professionnel. J'ai moi-même été étudiante à l'École européenne de Munich, où j'ai découvert les valeurs fondamentales et l'éthique des Écoles européennes. J'ai poursuivi mes études secondaires à l'École américaine d'Athènes, en Grèce, mon pays d'origine. Une fois diplômée et titulaire du baccalauréat international, je suis partie au Royaume-Uni pour mes études supérieures. J'y ai obtenu ma licence en psychologie appliquée (Université de Brighton), ainsi que ma maîtrise en psychologie de la santé (Université de Southampton). J'ai depuis effectué un certain nombre de stages, d'essais de recherche et de séminaires liés à mon domaine.

Aujourd'hui, j'ai la chance de revenir à l'École européenne en tant que membre de l'équipe enseignante/administrative. J'ai hâte de me mettre au travail, alors n'hésitez pas à me contacter, à venir me voir à mon bureau (bâtiment du secondaire – C114) ou à m'arrêter dans le couloir pour tout ce dont vous pourriez avoir besoin. Je souhaite à tous une bonne année scolaire !

Sincères salutations,